
Protokoll vid styrelsemöte 1 20220308

Närvarande: Anita Afzelius-Alm Elisabeth Stålarm Aina Andersén
Erik Sånnek Eva Lindholm Rune Lundén Birgit Ferm

Bilaga: Ekonomi ( 1 ) Finns i original protokollet

§1 Ordförande Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista

§3 Föregående mötes protokoll
föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna

§4 Medlemsantalet är nu 456

§5 KPR
Möte med kommunstyrelsen antalet / vårdare per 14 dagars period redovisades.
Äldreomsorgsplanen ej ännu klar. Vi är remissorgan.  Uppmärksammades att KPR ogillar
ordet brukare, hellre omsorgstagare.

§6 Rapporter
Rekryteringstips. Seniormässan 27 augusti på Stadshotellet.
Folkhälsoveckan.  Ofrivillig ensamhet.

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna,
inga synpunkter ( se bilaga )

§8 Program / aktuellt läge
politikerutfrågning / Anita jobbar vidare med detta projekt.

§9 Möte med aktivitetsansvariga
Då skall vi bl.a.påtala behovet av fler texter och bilder om aktiviteterna till hemsidan.
Örebrofoldern-Skarafoldern fr 65-67 år diskuterades

§10 En påverkansflik har tillkommit på hemsidan. Där kan bl.a. info om politiker-utfrågningen
läggas ut.

§11 Aktuella kurser o konferenser
Folkhälsoveckan 16-20 maj

§12 Policyfrågor
Inget aktuellt.



§13 Nästa styrelsemöte blir den 5 april 2022 9.00
Nästa månadsmöte 16 mars 14.00 i Missionskyrkan
delikatessbricka + övriga lotterier
kommande månadsmöten 20 april o 18 maj

§14 Övrigt
Diskussion om egen lokal till SPF.
Aina kollar lokaler och hyror

§15 Ordförande avslutade mötet

Justeras

___________________ _____________________
Anita Afzelius-Alm                                                     Birgit Ferm
ordförande                                                                 Sekreterare


